
 
 

ZÁPIS Z 2. MIMOŘÁDNÉHO ZASEDÁNÍ AS FA VUT ZE DNE 28. 11. 2014 

 
místo zasedání: A 117 -  FA VUT v Brně, Poříčí 5 
začátek zasedání: 14:09, konec zasedání: 15:05 

 

Přítomni: 

Členové AS FA VUT v Brně: 

doc. Ing. Monika Petříčková, Ph.D., předsedkyně AS FA VUT 

Ondřej Mráz, místopředseda AS FA  

Tereza Dvořáková 

Ing. arch. Jan Foretník, Ph.D. 

Michael Gabriel 

Ing. arch. Pavel Jura 

doc. Ing. arch. Zdeněk Makovský, příchod 14:15 

Ing. arch. David Mikulášek 

MgA. Jan Šebánek 

 

Hosté: 

doc. Ing. arch. Jan Hrubý, CSc., děkan FA VUT 

Ing. arch. Marta Bímová, členka AS VUT 

 

 

 

PRŮBĚH ZASEDÁNÍ  

 

Zahájení zasedání 

Předsedkyně AS FA VUT v Brně zahájila 2. mimořádné zasedání AS FA. 

Program 2. mimořádného zasedání AS FA 

1. Zahájení zasedání a schválení programu 2. mimořádného zasedání 

2. Záměr děkana jmenovat proděkany 

3. Různé 

4. Závěr 

 

1. Schválení Programu zasedání AS FA VUT 

 Doc. Petříčková zahájila zasedání a dala hlasovat o programu zasedání. 

 

 

 

 

USNESENÍ  

Hlasování o programu 2. mimořádného zasedání AS FA VUT v Brně 

8 pro návrh, 0 proti návrhu, zdržel se hlasování 0 

Program byl schválen. 

 



 
 

2. Záměr děkana jmenovat proděkany 

Děkan seznámil AS FA s legislativním rámcem (Statut, VŠZ). 

14:15 příchod doc. Makovský 

Děkan Hrubý vystupuje před AS FA se svým záměrem jmenovat proděkany, vč. jejich stručného CV: 

Ing. arch. Jan Kratochvíl – proděkan pro studium 

doc. Ing. arch. Jiří Palacký, Ph.D. – proděkan pro tvůrčí rozvoj 

s účinností od 1. 12. 2014 

doc. Palacký nadále pověřen proděkanem pro zahraniční vztahy. 

Následovala rozprava k záměru děkana jmenovat proděkany. 

MgA. Šebánek vznáší dotaz na dlouhodobost tohoto jmenování. Děkan Hrubý předpokládá, že po celé 

jeho funkční období. 

Arch. Jura pochybuje o vhodnosti jmenovat arch. Kratochvíla, vnímá tento krok, jako postup, který 

nepřispěje ke „stmelování fakulty“, spíše naopak. Děkan Hrubý vysvětluje, že vstřícný krok učinil 

v podobě pověření původních proděkanů – doc.Poslušná a prof. Urbášková a doc. Palacký. Způsob 

jakým proděkanky podaly svoji rezignaci považuje za krajně nevhodný, ve skutečnosti informovaly o 

svojí rezignaci nejprve vedoucí ústavů 20.11.2014.  mailem, následně i pana rektora, on jako děkan 

dostal tuto informaci až pouze písemně v pondělí 24.11.2014. 

Doc. Petříčková se dotazuje na přiřazení administrativních pracovnic děkanátu jednotlivým 

proděkanům a s tím související personální změny nedávných výběrových řízení. Děkan vysvětluje, že 

tato výběrová řízení probíhala před jeho nastoupením do funkce a jeho záměrem je spíše funkce 

kumulovat, tzn. doplnit či posílit ty oblasti, které jsou poddimenzované  - projekty, legislativa, zápisy, 

problém administrativy ústavů apod. 

  

 

 

 

 

 

 

3. Různé 

 Arch. Mikulášek připomíná otázku nevyřízeného návrhu na změnu Statutu – příloha č. 2.  

Doc. Petříčková rekapituluje historii této záležitosti, kterou dohledala v archivu AS FA.  Po 

bouřlivé a ostré diskuzi doc. Petříčková vzhledem k vzniklým nesrovnalostem navrhuje 

řešení – konzultaci s právním oddělením rektorátu.  

 Děkan informoval o svém záměru předložit AS FA nové složení VR FA VUT – termín leden 

2015. Proběhla krátká debata ohledně délky trvání a odvolání VR FA. 

 

 

USNESENÍ  

AS FA VUT bere na vědomí záměr děkana jmenovat proděkany. 

9 pro návrh, 0 proti návrhu, zdržel se hlasování 0 

Usnesení bylo přijato. 

 



 
 

4. Závěr 

Návrh předběžného programu 3. řádného zasedání AS FA VUT 

1. Schválení a zahájení 3. řádného zasedání 

2. Představení zapisovatele 

3. Předložení návrhu děkana na složení VR FA VUT 

4. Zpráva ekonomické a legislativní PS 

5. Informace předsedkyně AS FA ve věci právní konzultace viz bod 3. Různé 

 

 

 

 

 

 

Zapsala:        doc. Petříčková, Ing. arch. Foretník 

Verifikovala:                                                  doc. Ing. Monika Petříčková, Ph.D.               

 

USNESENÍ  

Hlasování o termínu 3. řádného zasedání AS FA -  6. 1. 2015 15:00 

9 pro návrh, 0 proti návrhu, zdržel se hlasování 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 


